
Peti teden upokojencev Ljubljana-Šiška

Prireditev za 11.000 upokojencev
Ze petič bo v naši občini »teden upokojen-

cev« Šiške, za katerega interes se iz leta v
Icto veča. Pa ne samo pri upokojencih samih,
temveč tudi pri vseh družbenopolitičnih de-
javnikih in v združenem delu v ot>čini,
ki čutijo potrebo, da upokojencem po-
svečajo vedno večjo pozornost, ki pa
pride najbolj do izraza ravno v vsako-
letni manifestaciji šišenskih upokojencev.
Upokojenci v njih čutijo, da organizatorji te
prireditve prirejajo za njih in ne upokojenci
sami za sebe. In ko so letos mladinci prevzeli
pokroviteljstvo nad to prireditvijo, so tega
upokojenci še bol.i veseli. Saj je mladina tista
sila, ki prevzema od starejših odgovorne na-
loge v naši samoupravni socialistični družbi.

Zavedajmo se, da je od 11.000 upokojen-
cev Siške polovica še vitalnih ljudi, ki jim
politika zaposlovanja ne dovoli podaljšanega
dela. Ti Ijudje odmirajo v brezdelju in volja,
ki je še vedno prisotna v njih, ni izkori-
ščena. Če sami ne najdejo svoj cilj v druž-
benopolitičnem delu na terenu, v svojih
krajevnih skupnostih ali v hobijih, ki jih za-
poslujejo šele po upokojitvi, je prav gotovo
njihov čas rteizkoriščen in prazen. Zato je
cilj Zveze upokojencev Šiške po čim večji
povezanosti v društvih. Teh je bilo nedolgo
tega 3, sedaj pa jih imajo na pobudo OK
SZDL Siške 17. Ustanavljajo društvo v KS
Bratov Babnik in dr. Petra Deržaja. Imajo
klub v Gorazdovi, svoje prostore pa so letos
uredili tudi v Šentvidu in Medvodah.

Sredstva za delo izhajajo iz skupnosti
invalidsko-pokojninskega zavarovanja, čla-
narine in dejavnosti v klubih. Samo v go-
stinski dejavnosti kluba v Gorazdovi so v
lanskem letu ustvarili 300.000 din dohodka,
ki se je razdelil med društva. Po načrtu bodo
zraven sedanjega doma v Gorazdovi zgradili
še en stanovanjski blok s 30—40 garsonje-
rami in klubskimi prostori, kjer bi lahko
imela svoje mesto tudi KS Ljubo Šercer.
Približno enaka situacija je v Dravljah in
Medvodah.

O današnji situaciji pri upoko.iencih
in njihovi letošnji manifestaciji so nam po-
vedali: STANKO HVALE, predsednik zveze
društev. upokojencev Ljubljana-Šiška: »Naše
društvo je edino v Ljubljani, ki nekaj pred-
stavlja. Dobro smo organizirani v okviru
skupščine, imamo svo.j izvršilni odbor, razne
komisije, stanovanjski blok in klub upoko-
jencev. Neposredno se povezujemo tudi z
mestno zvezo. ki pa žal ni aktivna. Poseben
interes upokojencev je v rešitvi svojih sta-
novanjskih problemov, saj za njih so sred-
stva, sodelovanje s , stanovanjsko skupnostjo
pa je izredno. Veliko smo dosegli na pod-
ročju telesne k'ulture. Z aktivno udeležbo
v šporlu vzdržujemo svojo vitalno sposob-
nost. Zavedamo pa se tudi, da so upokojenci
še vedno živa sila, ki v svojih krajevnih
skupnostih dajejo ton in razpoložerije v jav-
nih razpravah in volitvah. To bo prisotno
tudi sedaj pri akciji samoprispevka III.

Kar se tiče naših vsakoletnih manifesta-
cij je program v letošnjem letu isti kot v
vseh dosedanjih. Gre samo za večjo mnozič-
nost, da bi sleherni, ki je sposoben, našel se-
be pa tudi za pregled doseženih rezultatov
dela gre. V njih je bil dosežen napredek,
posebej na telesno-kulturnem področju, saj
imamo vedno več športnih tekmovanj, več
kulturnih prireditev in srečanj upokojencev
z drugimi organizacijami. Zelo pomembna je
tudi vzpostavitev neposredne zveze upoko-
jencev z zdiuženim delom. Upokojenci so
veseli napredka združenega dela, ki ga le-to
dosega s humanizacijo dela.

Z našimi izleti v druge slovenske kraje
utrjujemo vezi s tamkajšnjimi upokojenci,
spoznavamo kraje in običaje, skratka ti izleti
so zelo prijetni. V letošnjih pomembnih ob-
letnicah in 35. obletnici ustanovitve društva
upokojencev na Primorskem je naše driištvo
organiziralo kar 13 avtobusov za tradicional-
no srečanje upokojencev avgusta na Lokvah.
Lani je bila udeležba slaba — vsega 5 avto-
busov. Letos ie bilo 34 članov društva iz
Medvod na Triglavu. Ze štirikrat smo orga-
nizirali izlete v Beograd in jih še bomo.
Imamo zelo dobre vezi s postojnskimi in no-
vogoriškimi upokojenci. In nazadnje, čiftbolj
se bomo povezali med seboj, boljše se bomo
počutili v prepričanju, da kot upokojenci
nismo nekoristni člani naše družbe.«

ZDRAVKO FIC, predsednik OK ZSMS
Ljubljana-Šiška: »Pri vseh dosedanjih ted-
nih upokojencev je aktivno sodelovala tudi
naša mladinska organizacija, ki je predvsem
skrbela za kulturne prireditve in obiske na
domovih onemoglih starejših občanov. Da-
našnja mladina ima vse več posluha za sta-
rejše in prav zato je na pobudo in željo
šišenskih upokojencev naša mladinska orga-
nizacija prevzela pokroviteljstvo nad to nji-
hovo jubilejno prireditvijo. To nalogo smo
prevzeli s polno odgovornostjo in željo, da bi
bil ta teden naših upokojencev vsaj tako
uspešen, kot so bili vsi dosedanji.«

Mario L. Vilhar

Program prireditev objavljamo na 15.
strani.


